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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید سیدمحمد موسوی  را گرامی می دارد

»استاندار مرکزی« خبر داد:
پرداخت حقوق کارگران هپکو تا 

سی ام مردادماه 
استاندار مرکزی گفت: حقوق معوق کارگران هپکو با تمهیدات 
لازم از سوی سهامدار جدید در روزهای آینده نهایتا تا پنجشنبه 

سی ام مردادماه جاری پرداخت می شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، سید علی آقازاده روز 
گذشته با اعلام این  خبر افزود: ۲۰۰ میلیارد ریال از مدتی 
پیش برای تامین نقدینگی لازم به منظور پرداخت حقوق معوق 
کارگران پیش بینی شده بود که به دلیل طولانی شدن فرآیند 
اداری ابلاغ آن، به دست کارگران نرسید که با توافق با سازمان 
تامین اجتماعی فردا) چهارشنبه( این مبلغ به حساب هپکو 

اراک واریز می شود.
استاندار مرکزی ادامه داد: از این میزان مبلغ واریزی ۱۰۰ میلیارد 
ریال آن بابت پرداخت ۲ ماه حقوق معوق کارگران و ۱۰۰ میلیارد 
ریال دیگر آن شامل پرداخت سنوات بازنشستگان و هزینه های 

جاری مجموعه هپکو است.
آقازاده بیان کرد: مدیر عامل جدید هلدینگ هپکو با توافق 
صورت گرفته با سازمان تامین اجتماعی کشور طی روزهای 
آینده معرفی می شود تا جهش تولید در بزرگترین واحد ادوات 

خاورمیانه شتاب گیرد.
استاندار مرکزی در خصوص آخرین وضعیت قرارداد هپکو با 
سازمان دهیاری های کشور افزود: مساله اخذ ضماتنامه بانکی 
هپکو به منظور عقد قرارداد برای دریافت پول از سازمان دهیاری 
های کشور برای ساخت ۲۵۰ دستگاه گریدر از جمله مواردی 
است که سبب تاخیر در اجرای قرارداد شده که مقرر شد سازمان 
تامین اجتماعی با مشارکت بانک رفاه کارگران نسبت به تامین 

این ضمانتنامه اقدام کند.
آقازاده تصریح کرد: تامین بودجه این قرارداد به مبلغ ۲۳۰ 
میلیارد تومان پیشتر از سوی سازمان برنامه و بودجه انجام 
شده که در اختیار وزارت راه و شهرسازی و سازمان راهداری 
است که تضمین بانکی لازم از سوی هپکو به خریدار؛ اجرای 

این قرارداد را با تاخیر مواجه کرد.
استاندار مرکزی در خصوص وضعیت نماد هپکو در بورس 
گفت: مسایل و مشکلات نماد هپکو در بورس اوراق بهادار نیز از 
سوی سازمان تامین اجتماعی مورد بررسی قرار گرفته تا مجدد 

این نماد به زودی باز شود.
هپکو در سال ۱۳۵۱ در زمینی به وسعت ۹۰ هکتار با هدف 
مونتاژ ماشین آلات راه سازی در اراک تاسیس و از سال ۱۳۵۴ 

شروع به فعالیت کرد.
این شرکت تولیدکننده ۲۵ نوع ماشین آلات راه سازی از جمله 
گریدر، لودر و غلتک تولید است که هشت نوع از محصولات آن 

تحت لیسانس کشورهایی چون ژاپن، آلمان، سوئد قرار دارد.
شرکت هپکو در اوج پیشرفت و بالندگی در سال ۱۳۸۵ به 

بخش خصوصی واگذار شد.

سازمان جهانی بهداشت هشدار داد تمایل برخی کشورها 
خود  منافع  به  دادن  اولویت  و  محدودیت ها  اعمال  به 
ملی،  استفاده  برای  کووید-۱۹  واکسن  به  دستیابی  در 

همه گیری کرونا را وخیم تر کرده است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه خبری سازمان 
جهانی بهداشت، »تدروس آدهانوم« رئیس سازمان جهانی 
بهداشت گفت: ملی گرایی به تشدید همه گیری کرونا 
منجر شده و شکست زنجیره تامین جهانی را رقم زده است.
وی که در یک جلسه مجازی سخن می گفت، افزود: 
همه  نفع  به  واقع  در  جهانی  و  استراتژیک  اقدام 
کشورهاست، زیرا هیچ کس در امان نیست تا زمانی که 

همه در امان نباشند.

رئیس این سازمان در یک جلسه مجازی گفت:»یک اقدام 
استراتژیک و جهانی درواقع به نفع همه کشورهاست؛ هیچ 
کس در امان نخواهد بود مگر تا وقتی که همه مصون 
درقبال  ملی گرایی  مانع  باید  کرد:»ما  اضافه  او  باشند«. 

واکسن شویم.«
رئیس سازمان جهانی بهداشت خواستار پایان دادن به 
چرخه ملی گرایی واکسن شد و تاکید کرد که به همه 
اعضای این سازمان نامه نوشته و خواسته است که به 

تلاش های همه جانبه برای تولید واکسن ملحق شوند.
تاکنون بیش از ۲۱ میلیون نفر در سراسر جهان به کووید-۱۹ 
مبتلا شده و بیش از ۷۷۲ هزار نفر براثر ابتلا به این بیماری 

جان باخته اند.

خبر اول

هشدار »سازمان جهانی بهداشت«: 

واکسن کرونا قربانی ملی گرایی نشود

کوتاه

۲۹۹ هزار و ۱۵۷ نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند

»محمد علیخانی« به کرونا مبتلا شد قربون دستت پاتو از رو گلومون وردار

پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  سخنگوی 
گفت: تاکنون ۳۴۵ هزار و ۴۵۰ نفر در کشور به طور 
قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده اند و با فوت ۱۶۵ نفر 
در ۲۴ ساعت گذشته، شمار جان باختگان این بیماری 
به ۱۹ هزار و ۸۰۴ نفر رسیده است و تاکنون 299 هزار 
و 157 نفر از بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان ها 

ترخیص شده اند.
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا در کشور و موارد فوت ناشی از 
این ویروس افزود: تا دیروز و بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، دو هزار و ۲۴۷ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ 
در کشور شناسایی شد که هزار و ۲۵۵ مورد بستری 

شدند. با این حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور 
به ۳۴۵ هزار و ۴۵۰ رسید.

وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۶۵ 
بیمار کووید ۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع 
جانباختگان این بیماری تاکنون به ۱۹ هزار و ۸۰۴ نفر 

رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۲۹۹ 
هزار و ۱۵۷ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. همچنین ۳۷۷۳ نفر از بیماران مبتلا 
به کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 
تاکنون دو میلیون و ۸۸۷ هزار و ۹۳۸  دارند و  قرار 

آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
سخنگوی وزارت بهداشت با اعلام اینکه ۲۶ استان در 
وضعیت قرمز یا هشدار کرونا هستند، افزود: استان های 
مازندران، تهران، قم، گلستان، خراسان شمالی، اردبیل، 
اصفهان، البرز، خراسان رضوی، کرمان، سمنان، آذربایجان 
شرقی، مرکزی، یزد و گیلان در وضعیت قرمز قرار دارند. 
همچنین استان های فارس، ایلام، لرستان، هرمزگان، 
همدان،  بوشهر،  غربی،  آذربایجان  قزوین،  زنجان، 
چهارمحال و بختیاری و کهگیلویه و بویر احمد هم در 

وضعیت هشدار قرار دارند.
وی گفت: استان کرمان از جمله استان هایی است که 
اکنون در شرایط قرمز است. این استان در اوایل شیوع 
کرونا از اسفند پارسال تا اواسط خرداد امسال شاهد 

خیز ضعیف موارد ابتلا و بستری این بیماری بود اما از 
اواسط خرداد موارد ابتلا و بستری روزانه روند صعودی 
پیدا کرد و از اواسط تیر تا اواسط مرداد به اوج خود 
رسید و البته طی چند روز گذشته اندکی از موارد ابتلا و 
بستری این بیماری در استان کرمان کاسته شده است 
اما هنوز شرایط این اپیدمی در استان کرمان حساس، 

ناپایدار و نگران کننده است.
از  کرمان  استان  اکنون ۱۱ شهرستان  داد:  ادامه  لاری 
جمله بردسیر، بم، رفسنجان، کرمان، منوجان در وضعیت 
قرمز هستند و هفت شهرستان از جمله جیرفت، راور، 
در وضعیت هشدار هستند.  نیز  و کهنوج  شهربابک 
میانگین استفاده از ماسک در این استان ۸۱ درصد است. 
بیشترین میزان استفاده از ماسک در این استان در بانک 
ها و ادارات دولتی و کمترین آن در وسایل نقلیه عمومی 
است. میزان رعایت پروتکل های  بهداشتی کرونا در 
اصناف و اماکن عمومی  استان کرمان ۸۶ درصد است.

وی گفت: از ۱۵ مرداد تاکنون ۸۰ مورد از مراکز صنفی 
و اماکن عمومی متخلف از پروتکل بهداشتی کرواپنا به 
مراجع قضایی معرفی شده اند و ۷۲ مورد از این مراکز 
متخلف پلمپ شده اند. امیدواریم با همکاری مردم در 
استان کرمان و سراسر کشور و رعایت اصول سه گانه 
پروتکل های بهداشتی شامل رعایت فاصله گذاری ۱.۵ تا 
دو متری، استفاده از ماسک و شستن دست ها، زنجیره 

انتقال ویروس کرونا را شکست دهیم.

نقل  و  حمل  و  عمران  کمیسیون  رئیس 
شورای شهر تهران به کرونا مبتلا شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، »محمد علیخانی« 
خود  توئیتر  صفحه  در  گذشته  روز  عصر 
برای عموم  آرزوی سلامتی  نوشت: ضمن 
هموطنان به اطلاع می رسانم چند شب قبل 
تب و لرزی عارض و تست کرونای بعد از آن 

هم مثبت اعلام شد.
وی اعلام کرد: اکنون در حال سپری کردن ایام 
قرنطینه هستم و ان شاءالله بعد از بهبودی در 

خدمت شهروندان عزیز خواهم بود.
پیش از این نیز علی اعطا سخنگوی شورای 
شهر تهران نیز به کرونا مبتلا شده بود و این 
عضو شورای شهر تهران نیز در قرنطینه است.

نیست.  هم سخت  خیلی  مطالب  بعضی  درک 
مثلا اینکه اگر از بقالی شیر می خری، باید به اندازه 
لباس  اگر سفارش دوخت  یا  بدی،  پول  ارزشش 
میدی، از اول تسویه نکنی تا قواره لباس هردمبیل 
نشه. حالا اگه قرارداد برای کاری باشه که تضمینی 
توش نیست، که متن قرارداد حساس تر هم میشه. 
ورزش هم که تضمین بردار نیست. اما چطور میشه 

که فردی در مقام عالی دولتی، با تحصیلات عالی 
دانشگاهی و با سوابق بالای مدیریتی، این ها رو 

یادش میره یا درک نمی کنه، سوال برانگیزه.
اصلا  بیگانه،  آدم  یک  قرارداد  در  میشه  چطور 
خدا  پرداخت  بر  حاشیه،  بی  و  نجیب  هرچقدر 
تومن پول درسه ماه اول قراردادش اونهم بدون 
قید کیفیت کار تاکید بشه؟ چطور میشه که به 
طور ضمنی پرداخت مالیات آقای مربی به گردن 
فدراسیون کشور بیفته؟ چطور میشه که با تجربه 
آقایون به  اعتراف خود  تلخ قراردادهای قبلی و 
اشتباهاتشون، این افتضاح به بدترین شکل پیش 
میاد؟ چطور میشه که اگر رفتگری به هردلیلی 
یک شب کوچه رو درست نظافت نکنه، از چندرغاز 
اینهمه  با  آقایون  اما  میشه  محروم  حقوقش 

خسارت همچنان با قدرت ادامه میدن؟ اصلا چطور 
میشه که یک نفر ااز ریاست اداره میراث فرهنگی 

به وزارت ورزش می رسه؟
باور کنید مدیر ورزشی کاربلد دلسوز کم نداریم در 
مملکت. اصولا قحط الرجال نیستیم. اما چرا این همه 

آدم نباید به جایگاهی که شایستگیشو دارن برسن؟
اوضاع ورزش ما با این روند، با این همه قرارداد 
خسارت بار، با اینهمه مهاجرت نخبه ها، با اینهمه 
فساد و تبانی و آلودگی کم کم چرخ کل مملکت 

رو پنچر می کنه.
کاش مراجع مجری عدالت!!! اگر کسی رو برکنار 
نمی کنند، اقلا کاری کنند که مقصرین چنین 
اوضاعی خسارت رو از جیب فرخنده خودشون بدن 

نه از جیب ملت...

کرونا درایران

طنز مکتوب

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده
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معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای وزارت کشور گفت: اجتماعی
دولت به رغم محدودیت های اعتباری تمام تلاش و اولویت کاری خود را 

تامین کلاهای اساسی مردم قرارداده است.

بحث اخلاق در ورزش را جدی بگیرید؛

غربت اخلاق در ورزش و انبوه شعارها!

تا جایی که حافظه ام یاری می کند و خوب به خاطر 
دارم در تمام دیدارهایی که قهرمانان رشته های مختلف و 
مسئولان و مدیران ورزش کشورمان در سال های اخیر با 
مقام معظم رهبری داشتند، ایشان در ارتباط با بحث اخلاق 
در ورزش توصیه های موکدی داشتند و رهنمودهایی نیز 

ارائه می فرمودند.
مقام رهبری از مسئولان امر ورزش خواستار در اولویت 
قرار دادن اخلاق در ورزش شده و اظهار می داشتند: باید با 
همکاری رسانه ها و شبکه های رادیویی و تلویزیونی و با 
هم اندیشی بزرگان و پیشکسوتان و خبرگان ورزش مسائل 
اخلاقی و فرهنگ جوانمردی در میادین ورزشی مورد بحث 
و بررسی قرار دهید و با تداوم بخشیدن به این موارد بستری 
فراهم سازید که شاهد بداخلاقی و فساد در ورزش نباشیم.
مقام معظم رهبری با اشاره به نارسایی های فرهنگ و 
اخلاق موجود در ورزش از مسئولان وزارت ورزش و جوانان 
خواستند با فراهم کردن اسباب امیدواری و شادی افرادی 
که دل در گرو فرهنگ و اخلاق در ورزش دارند به سر و 
سامان بخشیدن اوضاع آشفته مسائل اخلاقی در ورزش 
توجه ویژه داشته باشند. اما دریغ از یک گوش شنوا و 
صدافسوس به تنها چیزی که در ورزش ما به آن توجه 
نمی شود و اهمیت نمی دهند ترویج فرهنگ و اخلاق در 
ورزش! البته شعار بسیار است و هیچ بهره ای از شعارهایی 
که در راستای اخلاق در ورزش سرمی دهند حاصل نشده 
و وعده ها طبل توخالی بوده است! و کوچک ترین سودی 
به حال ورزش ما که بحث جوانان راهم یدک می کشد 

نداشته است!
به یقین تا زمانی که بحث اخلاق در ورزش را  مدیران وزارت 
ورزش و جوانان و فدراسیون ها جدی نگیرند و با این روال 
ادامه پیداکند، ورزش کشورمان به ویژه فوتبال همین است 
که هست. درگیری دو تیم فوتبال دسته یک علم و ادب 
تبریز و مس کرمان در پایان مسابقه ای که از حساسیت 
خاصی برای راهیابی به لیگ برتر برخوردار بود موید این 
ادعاست که بداخلاقی در ورزش دامنه گسترده تری پیدا 

کرده است!

سئوال نگارنده این است، نقش معاونت فرهنگی وزارت 
برخوردهای  و  بداخلاقی  و  فرهنگی  بی  قبال  در  ورزش 
ناشایست و دور از شانُ ورزشکارانی که باید الگو و سمبل 
جوانمردی و گذشت و ایثار باشند چیست؟! پاسخگوی 
ترویج بد اخلاقی های اخیر تیم های دسته یک فوتبال 
که میلیون ها بیننده نوجوان و جوان از طریق گیرنده های 
تلویزیونی دارد چه کسی است؟! تاکی باید شاهد برخوردهای 

غیر ورزشی در میدان های مختلف ورزشی باشیم؟!
 نقش مسئول کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال درقبال 
درگیری های اخیر وحوادثی که می تواند فاجعه آفرین 
باشد چیست؟! متاسفانه در اکثرسخنرانی ها، مدیران و 
مسئولان ورزش کشورمان از واژه های پهلوانی و جوانمردی 
در ورزش دم می زنند و شعارهای فرهنگ سازی در ورزش 
سر می دهند و چنان از پهلوانی، فتوت و جوانمردی داد 
سخن سرمی دهند که گوش فلک را کر می کند! ولی گویا 
قانون نانوشته ای در ورزش ماحاکم شده است که راجع به 
مواردی که از آن بیشترسخن می گوئیم، کمتر عمل کنیم!؟
پیش  از  بیش  شاهدگسترش  روز  هر  خاطر  همین  به 
های  از خصلت  دور  و  ورزشی  غیر  اعمال  و  بداخلاقی 

پهلوانی هستیم!
وقتی با افتخار سخن از بزرگان اخلاق مداری نظیر  مرحوم 
دهداری معلم اخلاق در فوتبال به میان می آید،  زمانی 
همایون  یادان  زنده  جوانمردانه  های  بازی  خاطره  که 
بهزادی، جعفر کاشانی، ناصر حجازی، سیروس قایقران و 
پیشکسوتان نامداری همچون شیرزادگان ها، جباری ها، 
قلیچ خانی ها، حبیبی ها، یا علی پروین، عرب، حسن 
روشن، غفور جهانی و صدها اسطوره های فوتبال دیگر که 
سمبل و الگوی اخلاق در ورزش بودند از اذهان عمومی 
پاک نمی شود که با غیرت و تعصب و عرق ملی، بدون 
دریافت پول برای سربلندی و افتخار فوتبال ایران در میادین 
بین المللی می جنگیدند، افتخار می آفریدند و الگوی 
شایسته ای برای نسل های آینده بودن یک واقعیت انکار 
ناپذیر است، تا جایی که با وجود گذشت سالیان سال هنوز 

هم نامشان به نیکی بر سر زبان هاست.
بازهم باید اذعان کنیم که حاکمیت پول این بلا را بر سر 
ورزش کشورمان سایه گسترکرده است تا با دیدن و شنیدن 
خبرهای ناگوارو دور از شئونات اخلاقی در فوتبال و برخی 
از دیگر رشته های گروهی براین باور یقین حاصل کنیم که 
»دو صد گفته چون نیم کردار نیست« این مثل در ورزش 
ما مصداق عینی پیدا کرده است و نه تنها به توصیه های 
عالمانه مقام رهبری عمل نشده که به قول قدیمی ها« در 

هنوز هم روی همان پاشنه می چرخد!

»البرز« چه خبر؟مکث

»استاندار« خبر داد:

رشد 34 درصدی صادرات البرز

استان  این  در  صادرات  میزان  امسال  گفت:  البرز  استاندار 
۳۴درصد رشد داشته است.

عزیزاله شهبازی عصر گذشته در نشست با فعالان اقتصادی 
استان البرز با حضور معاون اقتصادی وزیر کشور بدون اشاره 
به جزییات بیشتری در زمینه صادرات  البرز افزود: از یوی دیگر 
یک هزار و ۲۵۲ میلیارد تومان اعتبار برای کسب و کارهایی که 

از کرونا آسیب دیده اند، مصوب شده است.
این  افراد مشمول  و  مشاغل  باید صاحبان  داد:  ادامه  وی 
تسهیلات در البرز اقدامات لازم را برای جذب این اعتبار داشته 

باشند.
شهبازی گفت: تاکنون در این زمینه حدود ۴۶ میلیارد تومان 

پرونده برای جذب اعتبار پرونده تشکیل شده است.
وی اظهار داشت: مدیران استان البرز به ویژه در حوزه اقتصادی 
هیچ فرصتی برای سهل انگاری و کوتاهی در امور سرمایه 
گذاری، تولید و اشتغال ندارند چراکه مدیران با تجربه ای که 
درک صحیح از شرایط اقتصادی کشور ندارند، شایسته حضور 

در این پست نیستند.
وی افزود: سالانه بیش از ۸۰ هزار نفر مهاجر وارد البرز می 
شوند، از این رو هر امکانی که در حوزه تقویت زیرساخت ها 

صورت می گیرد، کم و از رشد جمعیت عقب است.
استاندار البرز با بیان اینکه ارایه خدمت در البرز، خدمت به 
ایران است، اضافه کرد: باید ۳۱ استان کشور ظرفیت ها و 
توانمندهای خود را به صورت متوازن ارتقا دهند تا برخی 

استان ها مهاجرپذیر و باقی مهاجر فرست نباشند.
وی گفت: البرز مسیر تردد ۱۴ استان کشور و این امر سبب 
شده که تسریع در بهره برداری از پروژه های بزرگ راه سازی در 
البرز را به جد دنبال کنیم چراکه این استان بار ترافیک ملی را 

به دوش می کشد.
شهبازی افزود: با مصوبه هیات  دولت، شهرک های صنعتی 

اشتهارد از لغو محدودیت شعاع ۱۲۰ کیلومتر برخوردار شدند که 
این امر تحول بزرگی برای تولید و صنعت البرز بود.

وی عنوان کرد: در حوزه های دانش بنیان و استارت آپ ها البرز 
فعالیت گسترده ای دارد که پروژه های بزرگی همچون اشتغال 
مهارت محور، کارخانه نوآوری و شرکت های دانش بنیان بزرگ 
و مهم در این استان از جمله آنها محسوب می شود که تولید 

دانش بنیان و اشتغال در این حوزه را همراه دارد.
استاندار البرز با بیان اینکه اتحاد و انسجام حاکم در البرز 
عامل رشد و توسعه است، گفت: فهم مشترکی در استان 
بین مسوولان وجود دارد، دستگاه قضایی، وزارت اطلاعات، 
سپاه پاسداران و سایر مسوولان مربوطه نیز نسبت به تشکیل 
کارگروهی تحت عنوان اقدام و مقابله با تحریم اقدام کرده اند.
وی افزود: شهرک دارویی برکت و منطقه ویژه اقتصادی پیام 
با پیگیری ها و حمایت های صورت گرفته در شرایط بسیار 
خوبی بسر می بردند و واحدهای بزرگی در آن ها مستقر 

هستند.
شهبازی گفت: در زمان مقرر مراحل کار برای استقرار قطب 
استقرار قطب دیجیتال دنبال شد و تمامی اقدامات برای اینکه 

البرز در مسیر رونق و توسعه قرار گیرد دنبال شد.
استاندار البرز افزود: ابر پروژه انتقال گاز استان که تمام شهرک 
های صنعتی استان را به یکدیگر متصل می کند، تا پایان 
امسال به بهره برداری می رسد و برای تخصیص آب نیز مانعی 

وجود ندارد.
وی گفت: در تامین نیروی آب و برق نیز با توجه به همراهی 
های ویژه وزیر محترم نیرو در البرز هیچ مشکلی وجود ندارد.

شهبازی افزود: کمال قدردانی را از رییس جمهوری و تمام 
وزرا و معاونان دولت تدبیر و امید دارم چراکه تاکنون نهایت 
همراهی را با طرح ها و برنامه های توسعه البرز داشته اند و هر 

مطالبه را مطرح کردیم دست خالی باز نگشتیم.

وی اظهار داشت: مدیران استان البرز به ویژه در حوزه اقتصادی هیچ فرصتی برای سهل 
انگاری و کوتاهی در امور سرمایه گذاری، تولید و اشتغال ندارند چراکه مدیران با تجربه ای 

که درک صحیح از شرایط اقتصادی کشور ندارند، شایسته حضور در این پست نیستند.

اصغر قلندری
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شهری

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

بیشترین پرونده ها در مراجع قضایی 
متعلق به سازمان جنگل ها

کشور  املاک  و  اسناد  ثبت  سازمان  رئیس  گفته  به 
بیشترین پرونده ها در مراجع قضایی متعلق به سازمان 
جنگل ها است و شعبه ویژه ای نیز برای رسیدگی به این 

پرونده ها اختصاص داده شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، ذبیح الله خداییان با اشاره به 
این که سازمان جنگل ها یکی از دستگاه های تاثیرگذار در 
توسعه پایدار کشور است، اظهار کرد: سازمان جنگل ها 
متولی ۸۰ درصد از عرصه های کشور است و این اراضی 
به دلیل نوع پوشش گیاهی مورد دست اندازی سودجویان 

قرار می گیرند.
وی ادامه داد: از این رو سازمان جنگل ها برای برخورد با 
این افراد که بسیاری از آن ها از اهرم ثروت و قدرت نیز 
بهره مندند، چالش هایی دارد. از این رو اگر ما به رشد و 
از سازمان جنگل ها  باید  توسعه پایدار کشور معتقدیم 

حمایت کنیم.
بر  تاکید  با  املاک کشور  و  اسناد  ثبت  رئیس سازمان 
این که دستگاه قضایی اهمیت خاصی برای منابع طبیعی 
و جنگل ها قائل است، گفت: در هر استان بخش مهمی 
از شورای حفظ حقوق بیت المال به حفظ منابع طبیعی 
قضایی  مراجع  در  همچنین  است.  یافته  اختصاص 

بیشترین پرونده ها متعلق به سازمان جنگل ها است.
معاون قوه قضاییه در ادامه اظهار کرد: اگر افرادی اقدام 
به تصرف منابع طبیعی می کنند، باید با آن ها برخورد کرد، 
هرچند که اولویت باید پیشگیری باشد. از این رو اجرای طرح 
کاداستر مهم است و مانع تجاوز به عرصه های ملی می شود.
خداییان با بیان این که از ۱۳۲ میلیون هکتار اراضی ملی 
تنها در حدود یک پنجم طرح کاداستر اجراء شده است، 
گفت: امیدواریم بتوانیم این طرح را در تمام عرصه های 

ملی اجرایی کنیم و سند دقیقی برای آن ها بگیریم.
رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور در پایان گفت: 
یک شرکت تعاونی دستگاه قضایی برای زمینی که جزو 
اراضی ملی است، سندی گرفته بود اما اخیرا دستور به 
اعمال ماده ۴۷۷ و برگرداندن آن زمین به  نام سازمان 
جنگل ها داده شده است. این مورد باید مورد توجه تمامی 

دستگاه ها قرار گیرد.

پیشنهاد ایجاد وزارت منابع طبیعی و محیط زیست در 
حال پیگیری

رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس شورای اسلامی 

نیز گفت: ما در مجلس یازدهم پیشنهاد ایجاد وزارت منابع 
طبیعی و محیط زیست را پیگیری می کنیم و امیدواریم 

این موضوع در مجلس یازدهم به تصویب برسد.
سمیه رفیعی ادامه داد: جنگلبانان و محیط بانان کشور در 
خط مقدم دفاع از عرصه های طبیعی هستند اما متاسفانه 
نمی شود. جنگلبانان و  آن ها حمایت  از  باید  آنطور که 
محیط بانان بعضا با دستان خالی و کمترین بودجه ها 
از جنگل های کشور دفاع می کنند و متاسفانه تعدادی 
از آن ها نیز تاکنون شهید و مصدوم شده اند. بر اساس 
آخرین اطلاعات ما ۲۵۰ محیط بان و ۲۵ جنگلبان در کشور 

شهید شده اند.
رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس شورای اسلامی با 
اشاره به اینکه بعضی از قوانین ما در حوزه محیط زیست 
با یکدیگر تعارض دارند، تصریح کرد: ما در مجلس یازدهم 
نیاز داریم که سازمان جنگل ها در عرصه حفاظت از منابع 
طبیعی کمک کنند. در مورد اتفاقات اخیر در جنگل های 
آق  مشهد و کوه دماوند نیر پیشنهاد ما این است که با 
همکاری سازمان جنگل ها بتوانیم این گونه مشکلات را 

رفع کنیم.
رفیعی با بیان اینکه جرم  انگاری در حوزه محیط زیست 
و منابع طبیعی دچار ضعف است، گفت: حدود ۸۰ درصد 
اراضی کشور جزو اراضی ملی و در اختیار سازمان جنگل ها 
بازدارنده  نتوانسته اند  کافی  اندازه  به  قوانین  اما  است 

باشند.
وی با اشاره به اینکه سازمان جنگل ها وظایف حاکمیتی 
حال  در  کرد:  تصریح  نیست،  قوی  ساختار  در  اما  دارد 
حاضر ما در مجلس شورای اسلامی پیشنهادی را تحت 
عنوان ایجاد وزارت منابع طبیعی و محیط زیست پیگیری 
می کنیم. امیدواریم که این پیشنهاد در مجلس یازدهم 

تصویب شود.
رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس شورای اسلامی 
در ادامه اظهار کرد: ما باید قانونی را تحت عنوان قانون 
جامع جامع حفاظت از منابع طبیعی داشته باشیم. اگر 
چنین قانونی وجود داشته باشد سازمان جنگل ها می تواند 

کارآمدی خود را ارتقا دهد.
رفیعی در پایان با انتقاد از اینکه متاسفانه شنیده می شود 
در  ما  نمی گیرند، گفت:  ماه ها حقوق  برخی جنگلبانان 
سازمان  و  جنگل ها  سازمان  به  کمک  آمادگی  مجلس 

محیط زیست کشور را داریم.

گزارش

یادداشت

شهری می ساختم که شهردارش مجنون باشد

اگر شهردار می شدم روزی؛ از شعر وام می گرفتم، از هنر وام 
می گرفتم.

آرمان شهر درون ذهن من، شهری ست که تابلو هایش شاعرانه 
نوشته خواهد شد و حتما تابلوهایش چوبی خواهد بود.

سر هر کوچه درختی می کاشتم و اسم آن کوچه را نقاشی بر 
تنه ی آن درخت نقش می زد.

روزی از گروهی می خواستم که در تمام شهر هم چون درخت 
ثابت بایستند و پلاکی در گردن خود بیآویزند که روی آن نوشته 
شده باشد:»سپاس که با ما مهربانید، با خودتان هم مهربانید؟«
و مردمان شهر در دل می گفتند:»اگر با خود مهربان نباشیم مگر 

می شود با شما مهربان باشیم؟«
در پارک ها تابلویی نصب می کردم که نوازش حیوانات آزاد 

است. اسم کوچه ها را از شعرها انتخاب می کردم.
پاییز که می شد می گفتم برگ ها را جارو نزنند شاید دل ها پر 
بکشد درون پاییز، و به کارگرها می گفتم بر روی برگ ها قدم 

بزنند، وقت برای جارو زدن زیاد است؛ سه ماه...

زمستان به جای آن که چهره ی شهر را سریع از برف پاک کنم 
همه را دعوت به برف بازی می کردم تا شاید کودکان با کودکانِ 
درون بزرگترها آشنا شوند و بزرگترها هم بدانند که زندگی آن قدر 
که فکر می کنند انعطاف ناپذیر نیست. آفتاب خودش سرانجام 

برف ها را آب می کند.
اگر شهردار شوم روزی، رنگ قرمز را از چراغ های راهنمایی حذف 
می کنم و جای آن آبی می گذارم تا راننده ها آرام گیرند. قرمز در 

غروب زیباتر است و دل رباتر.
شهر را پراکنده می کردم و کوتاه؛ تا آسمان پیدا باشد در هر 
کجای شهر. پایه های پل ها را هم چون درخت می ساختم. آب 
رودخانه را آزاد می کردم  تا حیات دوباره جریان را در یابد. از 
نقاشان می خواستم که رنگ را به شهر بپاشانند تا شهرمان رنگی 
باشد و شاد. رادیویی راه می انداختم تا مردمان شهر خاطرات 
روزمره شان را روایت کنند. هر روز تشویق شان می کردم همدیگر 

را دوست بدارند که فرصت زیستن بلند و بی نهایت نیست.
آری... شهری که من می ساختم، شهردارش یک مجنون بود...

امید مهین ترابی

 پژوهشگر حوزه ی هنر

مدیریت شهری

»عسگر نصیری« خبر داد؛

بهره برداریِ بخشی از بزرگراه شمالی امسال 
برای برون رفت از ترافیک سنگین در محور کرج - تهران و در ادامه 

آزادراه همت اجرای این پروژه از اهمیت ویژه ای برخوردار است.
به گزارش »دنیای هوادار«، عسگر نصیری با بیان اینکه با بهره 
برداری از این پروژه، بخش زیادی از ترافیک درون شهری کرج 
برطرف می شود، گفت: با رسیدن بزرگراه همت به کرج، خودروها 
برای دسترسی به مناطق مختلف این شهرستان دیگر نیاز نیست 
که به مرکز شهر و از خیابان های اصلی تردد کنند بطوری که 
با استفاده از بزرگراه شمالی کرج می توانند در رسیدن فرد به 

مقصد تسهیل کنند.
آزادراه تهران تا  اینکه کاهش حجم ترافیک  با اشاره به  وی 
غرب کرج و کاهش حجم تردد در مسیر جاده مخصوص کرج 
همچنین کاهش تردد در مسیر اندیشه، شهریار و ساماندهی 
ترافیک وسایل نقلیه و هدایت آن ها به محور مورد مطالعه از 
مزایای احداث این طرح است، افزود: برای برون رفت از ترافیک 
سنگین در محور کرج - تهران و در ادامه آزادراه همت اجرای این 

پروژه از اهمیت ویژه ای برخوردار است.
این مسئول اضافه کرد: مسیر کمربندی شمالی کرج، پس از 
جاده ۴ حصار آغاز شده و با طی دو کیلومتر به وسیله یک پل 
۵۳۰ متری از روی رودخانه کرج )تاسیسات آبگیر بیلقان( عبور 
می کند. طرح با گذر از محدوده بام کرج به تقاطع طالقانی 
رسیده که با عبور از پلی به طول ۶۰۰ متر به مسیر خود ادامه 
خواهد داد. این مسیر پس از تقاطع طالقانی و با گذر از مسیری 
به طول یک کیلومتر به تقاطع ارس که شامل دو رمپ و یک 

لوپ است، ادامه مسیر خواهد داد.
معاون فنی و عمرانی شهرداری کرج، به گذر از تقاطع ارس و 
اجرای عملیات کوه بری به طول ۶۴۶ متر اشاره کرد و ادامه 
داد: این مسیر با سه رمپ و یک لوپ به یک تقاطع روگذر در 
محدوده انرژی اتمی به طول تقریبی ۲۴۹ متر متصل می شود. 
تقاطع بعدی )تقاطع شهرداری( است که با عبور از پل های 
روگذر و زیرگذر به پلی به طول ۲۴۹ متر )روی دره آتشگاه( که 
پس از پل، دره آتشگاه به وسیله سه پل زیرگذر و یک رمپ و 

سه لوپ با بزرگراه شمالی _ جنوبی کرج تلاقی خواهد داشت که 
اغلب از اراضی باغستان کرج عبور می کند.

نصیری گفت: پس از این تقاطع و با طی مسیر دو کیلومتری به 
تقاطع خوارزمی می رسیم که شامل چهار رمپ و لوپ و یک پل 
خواهد بود. سپس مسیر از اراضی سپاه گذر کرده تا به تقاطعی 

غیرهمسطح در محدوده شهرک صنعتی برسد.
گفتنی است؛ این مسیر تا تقاطع انتهای بزرگراه شمالی _ جنوبی 
ادامه می یابد و بعد از آن با گذر از مسیری به تقاطع انتهایی 
پروژه با بزرگراه کرج _ قزوین در نزدیکی بهشت سکینه توسط 
دو پل ویژه که دارای دو لوپ می باشد تلاقی کرده و به اتمام 

خواهد رسید.

29 مرداد )20 اوت( 1953 یك روز پس از براندازی 28 مرداد 1332، دكتر مصدق و چند تن از 
یارانش از جمله دكتر صدیقی و دكتر شایگان در خانه ای در خیابان كاخ دستگیر و زندانی شدند.

در چنین روزی!
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اقتصادی

آغاز به کار دپارتمان روانشناسی 
ورزش کارگری

اولین جلسه مشترک مسئولان فدراسیون ورزش کارگری با 
اعضای دپارتمان روانشناسی فدراسیون ورزش کارگری صبح 

روز گذشته در دفتر رئیس فدراسیون برگزار شد
به گزارش دنیای هوادار به نقل از روابط عمومی فدراسیون 
رئیس  رمضی  جواد  جلسه  این  ابتدای  در  کارگری  ورزش 
تاکید صالحی  به  توجه  با  کارگری گفت:  فدراسیون ورزش 
امیری رئیس  کمیته ملی المپیک مبنی بر ضرورت ایجاد 
دپارتمان روانشناسی ورزشی در فدراسیون های ورزشی در اسرع 
وقت  نسبت به برگزاری جلسات تخصصی پیرامون موضوع و 
در نهایت ایجاد این دپارتمان در بدنه فدراسیون اقدام کردیم.
رئیس فدراسیون ورزش کارگری در ادامه بر اهمیت و ضرورت 
تشکیل این دپارتمان در راستای ارتقاء سلامت روانی جامعه 
کار و تلاش کشور وکاهش آسیب های روحی ورزشکاران در 

میادین ورزشی تأکید نموده و الزامات آنرا برشمردند. 
وی در ادامه تشکیل ساختار استانی دپارتمان را در اولویت 
دانسته و خواستار ارائه برنامه ای مدون در خصوص فعالیتهای 
مورد نظر شد. وی افزود: با توجه به شیوع ویروس کرونا و با 
عنایت به تعویق مسابقات جهانی شرکت ها فرصت مناسبی 
است تا دپارتمان روانشناسی نسبت به برنامه ریزی و اجرای 
طرح های مورد نظر اقدام نموده و نسبت به آسیب های روحی 
ناشی از شیوع این بیماری و راهکارهای ایجابی اقدام نموده و 

با ورزشکاران اعزامی ارتباط برقرار نمایند.
وی ادامه داد: فدراسیون ورزش کارگری جزو اولین ها و معدود 
فدراسیون هایی است  که موفق شده است این کمیته را 

تشکیل و امروز فعالیت رسمی آن را اعلام می کنیم.
رمضی در ادامه ظرفیت های فضای مجازی را بسیار اثرگذار 
دانست و خواستار تولید محتوای آموزشی و ارائه آن در بستر 
فضای مجازی شد و افزود: یکی از برنامه های مهم این کمیته 
مبحث برگزاری کارگاههای آموزشی برای جامعه هدف با ارائه 
گواهینامه از سوی فدراسیون می باشد که امیدوارم با پیگیری 
آموزشی  دوره  اولین  برگزاری  شاهد  بزودی  کمیته  رئیس 

روانشناسی ویژه جامعه کار و تلاش در سطح کشور باشیم.
 رئیس دپارتمان روانشناسی فدراسیون ورزش کارگری نیز در 
ادامه  ضمن تشکر از حمایت های رئیس و کارکنان فدراسیون 
گفت: اعضای دپارتمان از افراد متخصص در امر روانشناسی با 
تکیه بر دانش و تجربه ارزنده در شاخه های مختلف و ابعاد 
گوناگون روانشناسی  هستند و این امر می تواند یکی از نقاط 

مثبت دپارتمان روانشناسی تلقی گردد.
مریم پناهی جایگاه دپارتمان روانشناسی را با توجه به حمایت 
های صورت گرفته ارزنده دانست و ابراز امیدواری کرد در آینده 

ای نزدیک شاهد اثرات مثبت در جامعه هدف باشیم.
پناهی  در ادامه افزود: ارتقاء مهارت های ذهنی ورزشکاران 
از طریق برگزاری دوره های آموزشی یکی از اهداف اصلی این 
کمیته در راستای بهبود عملکرد ورزشکاران می باشد و در این 

زمینه برنامه هایی را در دست تدوین داریم.
وی آسیب های وارد شده به ورزشکاران در زمان حال  و با 
شیوع ویروس کرونا را جدی ارزیابی کرد و افزود: برنامه ای برای 
کاهش اضطراب و نگرانی های بوجود آمده بین ورزشکاران 

کارگر و مربیان در شرایط کنونی را در دستور کار قرار داده ایم.
در ادامه جلسه اعضای کمیته و مسئولان فدراسیون نیز نقطه 

نظرات و پیشنهادات خود را بیان کردند.

کوتاه

با توجه به شروع آزمون های کنکور از 29 مرداد ماه و 
برگزاری آن در چهار روز متوالی دکتر مستوفی از داوطلبان 
خواستند تا جهت پیشگیری  از ابتلا به بیماری کووید-19 

توصیه های بهداشتی زیر را عمل نمایند:
- در تمامی مراحل قبل، درحین و بعد از آزمون ماسک 

استفاده نمایید و از دست زدن به ماسک پرهیز کنید.
- از ماسک های فیلتردار استفاده نکنید و یک یا چند عدد 

ماسک اضافه همراه داشته باشید.
- درصورت امکان استفاده از شیلد صورت )حداقل در هنگام 

ورود و خروج( محافظت بیشتری ایجاد خواهد کرد.
- برای عادت کردن به ماسک از امروز روزی چند ساعت به 

طور مداوم در منزل از آن استفاده کنید.
- هنگام ورود و خروج به حوزه با دیگر داوطلبان و عوامل 

آزمون فاصله مناسب )حداقل 1.8 متر( را حفظ کنید.
- در هیچ گونه تجمعی شرکت نکنید.

- محلول کوچک ضدعفونی مناسب دراختیار داشته باشید 
و قبل و بعد از آزمون دست های خود را ضدعفونی نمایید.
- قبل از خوردن و آشامیدن دست ها را ضدعفونی کنید 
و زمان خوردن و آشامیدن را به حداقل برسانید تا مدت 

زیادی بدون ماسک نمانید.
- سعی کنید از تماس دست با سطوحی که اغلب لمس 

شیرآلات  و  درها  دستگیره  ها،  صندلی  نظیر  شود  می 
سرویس بهداشتی و... خودداری کرده و از دستمال کاغذی 

استفاده کنید.
- زیاد صحبت نکنید و در صورت اضطرار برای صحبت 
کردن ماسک را جابه جا نکنید، بحث درمورد سوالات آزمون 
یا صحبت های جانبی را از طریق تلفن یا شبکه های 

اجتماعی انجام دهید.
- ماسک های استفاده شده را درخیابان رها نکنید و در یک 

عدد کیسه پلاستیکی قراردهید.
رئیس مرکز بهداشت استان اضافه نمودند  اولویت اول 
ما سلامتی داوطلبان است و در این راستا علاوه بر ابلاغ 
در  آزمون  برگزاری  حوزه   ۲۱۰ به  بهداشتی  پروتکل های 
استان، 420 کارشناس بهداشتی نیز بر اجرای صحیح این  

پروتکل ها نظارت خواهند داشت.
در این نظارت ها که از روز های پیش با بازدید و کنترل 
کلیه  بهداشتی  کارشناسان  است،  گردیده  آغاز  ها  حوزه 
داوطلبین رااز نظر علائم بیماری کووید ۱۹ مورد غربالگری 
قرار داده و افراد دارای علایم شناسایی و محیط آزمون آن 
ها از سایرین جدا می شود و پس از هر مرحله آزمون، محل 

ضدعفونی و گندزدایی خواهد شد.
دکتر مستوفی با بیان اینکه ارتباط مستقیمی بین تجمع 

و انتقال بیماری وجود دارد، از خانواده داوطلبان خواست 
از تجمع در محل حوزه برگزاری آزمون خودداری کنند و 
درصورت همراه داشتن وسیله نقلیه شخصی در خودروی 

خود بمانند.
معاون بهداشتی دانشگاه متذکر شدند با رعایت این نکات 
در  مشکوک  افراد  وجود  درصورت  حتی  بیماری  انتقال 

اطرافمان به حداقل ممکن خواهد رسید.

البرز چه خبر؟

توصیه های معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی البرز 
برای شرکت کنندگان آزمون های سراسری چیست؟ 

تاکنون؛ ۱۰۰ هزار متقاضی ودیعه مسکن به بانک معرفی شدند

از  نفر  هزار  تاکنون ۳۸۰  و شهرسازی گفت:  راه  وزیر 
متقاضیان وام اجاره پرونده خود را کامل کرده اند که به 
تدریج به بانک معرفی می شوند، تاکنون بیش از ۱۰۰ 
هزار نفر برای دریافت وام اجاره به بانک معرفی شده اند.

به گزارش دنیای هوادار، متقاضیان دریافت تسهیلات 
کمک ودیعه اجاره مسکن که تیر ماه امسال با ارسال 
پیامک درخواست خود را رزرو کرده اند از ساعت ۱۱ روز 
۱۴ مرداد تا ۲۰ مرداد فرصت داشتند تا بر اساس آخرین 
رقم سمت راست کد ملی خود به سامانه طرح اقدام ملی 
مسکن مراجعه کنند و پرونده ثبت نام خود را تکمیل 
کنند.   وام کمک ودیعه اجاره به میزان ۵۰، ۳۰ و ۱۵ 
میلیون تومان، مدتی قبل در ستاد ملی مقابله با کرونا 
به تصویب رسیدکه سود این تسهیلات ۱۳ درصد است 
و نحوه بازپرداخت آن بدین صورت است که در روش 
اول، گیرندگان وام )مستأجران( می توانند تسهیلات را 
یک ساله دریافت کنند و صرفا سود آن را ماهانه بپردازند 
و در پایان سال، اصل آن را پرداخت کنند. در روش دوم، 
متقاضیان می توانند وام را سه ساله دریافت کنند و 
در مدت ۳۶ ماه اصل و فرع آن را به بانک بپردازند. 
مستاجران در تهران ماهانه ۵۴۰ هزار تومان، کلان شهرها 
۳۲۰ هزار تومان و سایر شهرها ۱۶۰ هزار تومان پرداخت 

خواهند کرد.
»محمد اسلامی« در خصوص آخرین وضعیت اعطای 
تسهیلات ودیعه مسکن به مستاجران گفت: دو میلیون 

و ۲۰۰ هزار نفر پیامکی ثبت نام کرده اند که  از این میزان 
حدود ۶۰۰ هزار نفر کد ملی نامعتبر و یک میلیون و ۶۰۰ 

هزار نفر کد ملی معتبر داشتند.
وی گفت: برای دارندگان کد ملی معتبر، پیامکی ارسال 
شد تا در سامانه پرونده تشکیل بدهند. تاکنون ۳۸۰ 
هزار نفر پرونده تشکیل داده اند که به تدریج به بانک 
معرفی می شوند. ضمن اینکه بیش از ۱۰۰ هزار نفر به 

بانک معرفی شدند.
و  راه  وزارت  سیستمی  ارتباط  داد:  ادامه  اسلامی 
ارایه دهنده تسهیلات  شهرسازی با شعب بانک های 
ودیعه مسکن طبق آخرین جلسه ای که ۲۷ مرداد معاون 
مسکن وزارت راه و شهرسازی با بانک مرکزی داشت، 

نهایی شده است و هیچ مانعی سر راه آن وجود ندارد.
وزیر راه و شهرسازی با یادآوری اینکه تسهیلات ودیعه 
مسکن در تهران ۵۰ میلیون تومان، در کلانشهرها ۳۰ 
میلیون تومان و سایر شهرها نیز ۱۵ میلیون تومان است، 
گفت: این برنامه برای اولین بار است که برای مستاجران 

در این شرایط کرونایی ایجاد شده است.
به گفته اسلامی، به زودی از ۱۴۰ هزار موجر که در شرایط 
کرونایی اجاره واحدهایشان را افزایش نداده اند تجلیل 

می شود.
وی تصریح کرد: تمام تلاش ما این است که تولید و 
عرضه مسکن را به یک جریان پایدار تبدیل کنیم و 

اعتماد را بین سازندگان و متقاضیان ایجاد کنیم.

بیش از دو میلیون واحد مسکونی بیش از تعداد خانوار 
وجود دارد

وزیر راه و شهرسازی در خصوص احداث سالانه ۷۰۰ هزار 
واحد مسکن شهری بر اساس طرح جامع مسکن، گفت: 
در پنج سال گذشته، انواع مسکنی که توسط مردم تولید 
شده است سالانه ۳۰۰ هزار واحد بوده است. همچنین، 
در دولت تدبیر و امید، یک میلیون و ۳۰۰ هزار واحد 

مسکن مهر به مردم تحویل شده است. علاوه بر آن 
۱۶۰ هزار متقاضی مسکن توسط بانک مسکن از طریق 
حساب صندوق پس انداز مسکن یکم صاحب خانه 
شدند. بدین معنا در دولت تدبیر و امید سالانه ۲۰۷ هزار 

واحد مسکن مهر به مردم واگذار شده است.
اسلامی با تاکید بر اینکه امسال پرونده مسکن مهر بسته 
می شود، توضیح داد: میانگین سالانه تولید ۳۰۰ هزار 
واحد مسکونی را با برنامه طرح اقدام ملی مسکن، در 
دستور کار قرار دادیم. هدف گذاری بدین ترتیب بوده که 
سالانه ۱۰۰ هزار واحد در بافت فرسوده احداث شود که 
بخشی از برنامه طرح جامع مسکن بوده و بخش نهایی 
این بود که طرح اقدام ملی مسکن را هدف گذاری 

کردیم.
اسلامی در خصوص برخی از انتقاداتی که به سیاست 
های مسکنی دولت شده است، توضیح داد: مسکن 
توسط مردم تولید می شود و هیچ دولتی هیچگاه تولید 
کننده مسکن نبوده است بلکه ساز و کار و زمینه تولید 
مسکن را فراهم کرده است. دولت یازدهم آنچه را که در 
برنامه گذاشته بود دو رویکرد داشت و آن هم ارزیابی از 
وضعیت مسکن از جامعه بود. بدین معنا تعداد خانوار و 
تعداد واحد مسکونی را در مقابل هم قرار دادیم تا هدف 

کمی را در مورد عرضه مسکن بررسی کنیم.
وزیر راه و شهرسازی گفت: بیش از دو میلیون واحد 
مسکونی به غیر از خانه های ویلایی و خانه های اقامت 
موقت که آنها هم بیش از دو میلیون برآورد شده است، 

در کشور وجود دارد.
به گفته وزیر راه بر اساس آمار ۲۴ میلیون خانه و ۲۲ 
میلیون خانوار در کشور وجود دارد که بیش از دو میلیون 

واحد مسکونی بیش از تعداد خانوار وجود دارد.
وی گفت: بنابراین باید روی تفکر دولت یازدهم که 
موضوع بافت های فرسوده و بازآفرینی شهری بود، تمرکز 

می کردیم که برای آن نیز وقت فراوانی صرف شد.

مسکن

رشد ۸ درصدی گازرسانی به نیروگاه ها 
مدیرعامل شرکت ملی گاز ایران از ثبت رکورد عرضه ۲۶ میلیارد مترمکعب گاز طبیعی به نیروگاه های تولید 
برق در چهار ماه نخست سال جهش تولید خبر دادو گفت: گازرسانی به نیروگاه ها در مقایسه با مدت مشابه 

سال گذشته جهشی حدود دو میلیارد مترمکعبی و یا رشد هشت درصدی داشت.
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ورزشی »کومان« سرمربی فصل آینده آبی اناری ها 
رئیس باشگاه بارسلونا در پستی در توییتر رسمی این باشگاه اعلام 

کرد که »رونالد کومان« هدایت این تیم را برعهده خواهد گرفت.

پکن آماده سرمایه گذاری در 
پروژه های بزرگ ورزشی ایران است

سفیر چین در ایران در دیدار با وزیر ورزش و جوانان با اشاره 
به رشد ایران در رشته های مختلف ورزشی اعلام کرد که پکن 
با افتخار آماده سرمایه  گذاری در پروژه های بزرگ ورزشی ایران 

است.
»چانگ هوا«، سفیر چین در ایران امروز )سه شنبه( با حضور در 
وزارت ورزش و جوانان با »مسعود سلطانی فر« دیدار و گفت وگو 

کرد.
سفیر چین در این دیدار با اشاره به روابط خوب ایران و چین 
اظهار داشت که این روابط به بیش از ۲ هزار سال باز می گردد 
و جاده ابریشم، تهران و پکن را از سال های بسیار دور به هم 

پیوند داده است.
وی در ادامه با بیان اینکه ایران کشوری بزرگ و اثرگذار در قاره 
آسیا است، افزود: گسترش روابط میان دو کشور، به خصوص 

در ورزش برای پکن از اهمیت بسیار بالایی برخوردار است.
چانگ هوا در بخش دیگری از سخنانش به تاثیرات شیوع 
ویروس کرونا در ورزش اشاره کرد و گفت: امیدوارم بعد از 
ریشه کن شدن این ویروس مسابقات ورزشی بار دیگر شروع و 

توسط آن روابط دو کشور بیش از پیش گسترش یابد.
وی با اشاره به بازدید سال گذشته اش از فدراسیون بسکتبال 
پیشرفت ایران در این رشته را مورد توجه قرار داد و در ادامه 
با مثبت خواندن عملکرد ملی پوشان والیبال ایران افزود: سال 
گذشته مسابقات بین المللی والیبال در ایران برگزار شد و در 
این مسابقات توانایی روبه رشد ورزشکاران ایران را به دقت 

مشاهده کردم.
نیز  ایران در رشته ووشو  چانگ هوا خاطرنشان کرد: کشور 
پیشرفت قابل ملاحظه ای داشته و متوجه شدم این پیشرفت ها 

از مدیریت و یک عملکرد علمی است.
وی در ادامه نقطه نظرات وزیر ورزش و جوانان ایران را کاملا 
 کارشناسی توصیف کرد و این نکته را متذکر شد که ورزش، 
دوستی ایران و چین را عمیق تر می کند و وی امیدوار است 
تا با عبور از بحران کرونا این همکاری های متقابل بیشتر شود. 
سفیر چین در بخش دیگری از سخنانش میزبانی این کشور در 
المپیک زمستانی را مورد توجه قرار داد و با اشاره به بازدیدش 
از پیست اسکی ایران، این مجموعه ورزشی را بسیارآماده خواند 
و گفت: ما منتظر حضور تیم های ایران در المپیک زمستانی 
چین هستیم و پیش بینی می کنم ایران حضوری قدرتمندی در 

المپیک زمستانی خواهد داشت.
وی با بیان اینکه با افتخار آماده سرمایه  گذاری در پروژه های 
بزرگ ورزشی ایران هستیم، تاکید کرد: اعتقاد داریم روابط دو 
کشور به خصوص در زمینه ورزشی در آینده بهتر از گذشته 

خواهد شد.
در این دیدار »مهدی علی نژاد« معاون ورزش قهرمانی و حرفه ای، 
شهرام عظیمی معاون امور بین الملل، برانوش نیک بین مدیرکل 
وزارت  روابط عمومی  احمدی مدیرکل  کاوه  و  وزارتی  حوزه 

ورزش و جوانان در این جلسه حضور داشتند.

شلوغ نکنیم. احساسی هم برخورد نکنیم. سره و ناسره 
را جدا کنیم. اجازه ندهیم دلالیسم دولتی کنار بکشد. 
الان این ها یعنی دلال هایی که پشت اتاق وزیر، رئیس 
فدراسیون، رسانه ملی و... رسانه های مورد اعتماد کی 
روش را 8 سال نگه داشتند با بهترین امتیازات.. ویلموتس 
را آوردند برای یک ماه و مبلغی که می بینید... اسکوچیچ 
که برای تیم های کارگری ما هم کوچک است مثل سلطان 
و شبان شاهین سرمربیگری را روی شانه هایش گذاشتند؛ 
الان فریاد های دزد های دزد سر داده اند و  مدعی هم 
شده اند در حالی که این یک چرخه بزرگ و زنجیر وار 
متصل بهم است. کی رفته و کی  آمده برای این دلال ها 
مهم نیست مهم درآمد و قراردادی است که با هوچی گری 
بر تیم ملی و فوتبال ما تحمیل کردند. بماند بازیکنان دو 
رگه ای که از گوشه و کنار دنیا به تیم ملی قالب کردند و 
موی گندیده بازیکنان درجه 2 داخلی به اکثرشون می ارزید 
منهای دوسه بازیکن که واقعا اصالت فوتبالی و اصالت 

ایرانی واقعی داشتند.
17  نفر کادر فنی از 5 قاره کنار دست کی روش خوردند و 
خوابیدند و دورهمی چه شب نشینی ها در تهران و خارج 
از ایران داشتند.. هرکی دو لیوان آب شنگولی داده بود به 
کی روش در این مدت جبران مافات شد. قرارداد مشت 
مال چی کی روش چند برابر گرانترین مربی ایرانی لیگ 
برتر بود.. و یقینا بابت هر قرار داد بسته ای جداگانه کی 
روش ناقلا به افراد صاحب نفوذ و اعوان و انصار ایرانی اش 

کنار گذاشته بود.
باز درود به شرف کی روش که یک تعصب و غیرتی به 
فوتبال و فوتبالیست های ما القا کرد و قدر پیراهن ملی 
را خیلی بالا برد. مابقی ش از بی عرضگی و سودجویی 

دلالان ما بود.
اما در قضیه ویلموتس این مرد یخی بی اثر و بی تفاوت 
که برد و باخت یک ذره در چهره اش تغییر ایجاد نمی کرد. 
حالا در هر حال ما هم مثل همه دنیا با یک مربی فسخ 

کردیم و باید جریمه شو بدیم.
این که دلالان در آوردن هردو یا هر سه یعنی کی روش. 
ویلموتس و اسکووچیچ نقش مستقیم دارند شکی نیست. 
سیستم دلالی از رسانه ملی گرفته تا راس فدراسیون و 
پشت اتاق وزیر ورزش همه در این معرکه نقش داشتند. 
ولی یک موضوع خیلی آزارمان می دهد که البته آقای 
نصیرزاده بدان اشاره کردند: این وکلای فدراسیون در فیفا 

چه افرادی هستند که همیشه پرونده ها را علیه ایران می 
بندند. این ها هم دلالان هستند؟

بله دلال هستند! وگرنه   داریوش مصطفوی می گوید 
فاجعه ای رخ نداده. با مربی فسخ کردیم باید تمام پولش 
را بدهیم. صد البته این پول ها برای دولت تتمع حساب 
آبدارخانه یکی از شرکت های کوچیک وابسته هم نیست... 
مثلا واگذار کنند به شهردار و او هم با واگذاری امتیاز دو 
طبقه به یک برج لاکچری سه برابر این پول تقدیم می کند. 
این یک بازی است و چون مردم به فوتبال حساسند یک 
هفته ای حواس رسانه ها و مردم به این سمت می رود. 

بگردیم ریشه را بیابیم و بخشکانیم...

دیدگاه

تغاری بشکند ماستی بریزد... 
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پایه

چگونه فدراسیون فوتبال می تواند به ویلموتس کامبک بزند!؟

فدراسیون فوتبال در مبارزه با ویلموتس راند اول را بدون 
هیچ حرف و حدیثی باخت اما هنوز برای جبران وقت 
هست؛ هنوز هم می تواند مانند بازی های فوتبال بازی 

باخته را برد و کامبک زد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، همه ناراحت 
با  تا  شده  باعث  پرونده  این  زیاد  حواشی  هستیم. 
حساسیت و ناراحتی بیشتری به حساب و کتاب پولی 
بپردازیم که باید به حساب مارک ویلموتس ریخته شود. 
کسی که آمد، نتیجه نگرفت، رفت و پولی کلان را طلب 

کرد و حالا برنده راند اول شده است.
بله. راند اول. ضربه مهلکی به پیکره فدراسیون فوتبال 
وارد شده است. فدراسیون گیج شده و برنامه هایش 
نقش بر آب شده و از حریفِ فرصت طلب ضربه محکمی 

را خورده است. البته که پیش از این هشدار داده بودیم 
که باید مراقب بود و نباید اشتباهات مسابقات قبل را 
تکرار کنیم اما این اتفاق رخ نداد. حالا اما هنوز مبارزه 
تمام نشده است. تا وقتی داور دست ویلموتس را بالا 
نبرده فرصت برای جبران هست؛ هرچقدر کم. اگر تا 
اینجا را باخته ایم، از این پس را نبازیم و ورق را برگردانیم 

چون همچنان کورسوی امیدی وجود دارد.
گله ها به قوت خود باقیست و کسانی که در فدراسیون 
فوتبال، در بستن قرارداد کوتاهی کردند و ناشیانه پیش 
رفتند باید پاسخگو باشند. تاکتیک آنها برای حریفِ 
مشخص بود و پیش بینی اش را می کرد. اما  بازهم تکرار 
می کنیم؛ فرصت برای جبران هست. در حال حاضر سه 

کار توسط فدراسیون فوتبال باید انجام شود.

:)cas(1. شکایت به دادگاه عالی ورزش

تنها مرجعی که می تواند حکم را برگرداند و رای نهایی 
را به سود ما کند؛ دادگاه عالی ورزش است. جایی که 
خاطره خوبی از آن نداریم و بارها باشگاه های ما در آن 
محکوم و محروم شده اند اما به هر حال تنها نهادی 
است که باید شکایت خود را به رای صادره، به آنجا ببریم 
و مستندات قوی تر و جدید خود را اعلام کنیم تا شاید 
فرجی در این پرونده شود. باید منطقی باشیم و بدانیم 
که شانس چندانی برای برگرداندن ورق ماجرا نداریم 
اما به هر حال اگر یک درصد هم بخت داشته باشیم 
که داریم باید تا لحظه آخر تلاش کنیم. فدراسیون باید 
همین امروز کارهای شکایت خود به دادگاه عالی را 
انجام دهد و مقدماتش را فراهم کند. تاخیر انداختن در 

این کار باعث می شود تا جدیتِ حالا را نداشته باشیم.

2. تقویت تیم حقوقی

یک  به  نیاز  ورزش  عالی  دادگاه  در  موفقیت  برای 

تیم حقوقی قوی داریم. تیمی که در فاز اول پرونده 
حضور داشت مانند پرونده های قبلی ناتوانی خود را 
نشان داد و شکست خورد. فدراسیون فوتبال برای 
بازگشت به پرونده و ارائه یک دفاعِ قابل قبول نیازمند 
تیم پشتیبانی قوی است. تیم قبلی یا ضعیف بوده 
ترکیب  با  نباید  ....اما حالا  یا  نداشته  یا صلاحیت 
تیم  باید  فدراسیون  برگردیم.  به میدان  بازنده  تیم 
حقوقی جدید را استخدام کند و خط مشی مشخص 
در  حاضر  حقوقی  افراد  کند.  مشخص  برایشان  را 
فدراسیون در جریان پرونده قبل نبودند و اختلافاتی 
نیز در این باره به وجود آمد. استتفاده کردن از تمام 
پتانسیل ها در این شرایط به ضرر فدراسیون نیست.

3. گزارش مو به مو به مردم و رسانه ها

جایی  به  ویلموتس  ماجرای  گفت  باید  نهایت  در 
کار  مردم  و  رسانه ها  از  کردنش  پنهان  که  رسیده 
درستی نیست. افکار عمومی نسبت به این قضیه 
حساس شده و به حق هم این اتفاق رخ داده است. 
پرداخت مبلغ ۱۷۰ میلیارد تومان، آن هم برای کسی 
که هیچ کاری انجام نداده غیر قابل تحمل است. 
پس نیاز است که فدراسیون فوتبال از همین حالا 
مردم و رسانه ها را در جریان مو به موی این پرونده 
قرار دهد و مانند گذشته سعی در ایزوله کردن محیط 
پیرامون و اخبارش نداشته باشد چرا که به جز دور 
به همراه  را  از خودش هیچ سودی  کردن رسانه ها 

نداشته است.
ناتمام«کاظم  نداشتن های  »اطلاع  از  رسانه ها 
طالقانی )عضو هیات رییسه فدراسیون فوتبال( به 
بر شفاف سازی و  باید  را  آمده اند. پس اصل  ستوه 
پاسخگویی گذاشت و تا لحظه آخر جنگید تا سناتور 

بلژیکی به چیزی که حقش نیست نرسد.

دریچه

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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نامزدهای ریاست فدراسیون دوومیدانی اعلام شدند؛کیهانی تایید نشدورزشی
اسامی نامزدهای ریاست فدراسیون دو و میدانی در حالی اعلام شد که صلاحیت »مجید 

کیهانی« رئیس سابق این فدراسیون با ارزیابی وزارت ورزش و جوانان تایید نشد.

برگ زرینی دیگر در کارنامه پرفیض وزیر ورزش؛ 

خسته نباشی دلاور خدا قوت پهلوان!

پایهحرف آخر

رئیس فدراسیون کبدی: 

قهرمانان کبدی از دل روستاها برمی خیزند

صالحی امیری: 

شفافیت نسخه شفابخش فوتبال ایران است

رئیس فدراسیون کبدی گفت: بدنبال انعقاد تفاهم نامه ای با 
دفتر توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش و جوانان هستیم 
تا برای توسعه این رشته در روستاها سرمایه گذاری کنیم زیرا 

بسیاری از قهرمانان کبدی از دل این روستاها برمی خیزند.
به گزارش دنیای هوارار به نقل از ایرنا، »عباس اورسجی« روز 
گذشته با اعلام این مسئله اظهار داشت: ورزش همگانی یکی 
از راهبردهای فدراسیون محسوب می شود و اهمیت زیادی 
دارد. همچنین با توجه به تغییر مدیر کل دفتر توسعه ورزش 
همگانی وزارت ورزش و جوانان تصمیم گرفتیم تا دیداری 
با »حمید بنی تمیم« با هدف توسعه همگانی کبدی داشته 

باشیم.  
وی افزود: بحث قهرمانی از دل توسعه ورزش همگانی است 
که می توانیم قهرمان پیدا کنیم و نخبه بسازیم و به تیم های 
ملی اعزام کنیم. در این دیدار در خصوص  ظرفیت های کبدی 
و خواسته های خود صحبت کردیم و در بخش توسعه ورزش 
همگانی چون رشته پرهزینه ای نیستیم و باید در استان ها، 
شهرستان ها و روستاهایی که حرفی برای گفتن در کبدی دارند، 

سرمایه گذاری کنیم.
رئیس فدراسیون کبدی عنوان کرد: کمترین رشته ورزشی 
می توانیم پیدا کنیم که اهالی یک روستای آن لیگ برتری 
در کبدی داشته باشند. کبدی ورزشی بومی و محلی است و 
می توانیم روی توسعه همگانی آن در روستاها سرمایه گذاری 

کنیم.

وی خاطرنشان کرد: دفتر توسعه ورزش همگانی چند برنامه 
داشت که نگاه ویژه همگانی در روستاهاست و قرار شد روی آن 
برنامه ریزی کنند و قرار است تفاهم نامه ای در این زمینه امضا 
کنیم تا بتوانیم علاوه بر آنکه فدراسیون ورزش بومی و محلی 
در روستاها برنامه خاص خود را دارد، کبدی هم طرح ملی را در 

روستاها به اجرا دربیاورد.
اورسجی یادآور شد: با توجه به اینکه »حمید بنی تمیم« مدیر 
کل توسعه ورزش همگانی، شناخت کافی از کبدی داشت قول 
مساعدی را در خصوص اختصاص اعتبارات به کبدی داد. وی 
عنوان کرد که نگاه ویژه ای را به این حوزه  بعد از بهبود بخشیدن 

وضعیت اقتصادی و بحران کرونا خواهد داشت.
وی همچنین گفت: روز گذشته مجمع سالیانه فدراسیون 
کبدی برگزار شد و عملکرد یکساله و فعالیت های ورزشی مورد 
ارزیابی قرار گرفت و برنامه های پیش رو به تصویب مجمع 
و  قهرمانی  ورزش  توسعه  معاون  علی نژاد«  »مهدی  رسید. 
حرفه ای وزارت ورزش و جوانان حمایت خود را از ورزش کبدی 
اعلام کرد و آن را به عنوان یک پدیده در بازی های آسیایی 
جاکارتا و قهرمانی جهان کیش نام برد. برای ما ارزشمند است 

که نگاه وزارت ورزش به کبدی بسیار مثبت و حمایتی است.
رئیس فدراسیون کبدی در خصوص بازی های آسیایی ساحلی 
در چین گفت: فعلا خبری از زمان دقیق برگزاری این مسابقات 
نیست. حتی لیگ هند هم به دلیل بحران کرونا اکنون برگزار 

نمی شود و لژیونرها هم بلاتکلیف هستند.

رئیس کمیته ملی المپیک با بیان اینکه نسخه شفابخش 
فوتبال ایران شفافیت است، گفت: برای رسیدن به ورزش پاک 

در فوتبال، یک راه وجود دارد و آن شفافیت است.
این  امیری«  صالحی  »سیدرضا  هوادار؟  دنیای  گزارش  به 
اظهارات را روز گذشته و در حاشیه افتتاح سالن کشتی توفیق 
جهانبخت و در پاسخ به پرسش خبرنگاران درباره پرونده »مارک 

ویلموتس« سرمربی سابق تیم ملی بیان کرد.
اظهارنظر  و  نیستم  فوتبال  پرونده  جریان  در  افزود:  وی 
کارشناسی و تخصصی هم نمی توانم انجام دهم اما سخن 
کلی این است که برای رسیدن به ورزش پاک در فوتبال، یک 
راه وجود دارد و آن شفافیت است. شفافیت نسخه شفابخش 

فوتبال ایران است.
رئیس کمیته ملی المپیک این را هم گفت: تمامی قراردادها، 
تبادلات مالی و همه منابعی که در داخل و خارج در فوتبال 
وارد می شود، باید در اختیار افکار عمومی و مردم قرار گیرد. اگر 
این شفافیت را در ورزش و فوتبال اجرا کنیم، بخش زیادی 
از چالش ها حل می شود اما در خصوص پرونده ویلموتس 

نمی توانم اظهارنظر تخصصی داشته باشم.
صالحی امیری در بخش دیگری از سخنانش درباره کشتی ایران 
نیز تصریح کرد: همه نامداران و بزرگان کشتی امروز لبخند بر 

لب دارند و از همه بزرگان و پیشکسوتانی که در جمع ما حضور 
دارند و برخی نیز که حضور ندارند، یاد کردند.

وی افزود: کشتی در ایران ویژگی های ممتازی دارد و هر وقتی 
که رییس فدراسیون کشتی ارتباطی برقرار می کند، من و وزیر 

ورزش تاکید می کنیم که در کنار کشتی هستیم.
ایران  تبار و ورزش  را  المپیک، کشتی  رئیس کمیته ملی 
توصیف کرد و گفت:  امروز این سالن را افتتاح نمی کنیم بلکه 
بخشی از هویت ورزش را افتتاح می کنیم. امجدیه بخشی از 
تاریخ ورزش ایران است و در تاریخ شفاهی نیز به آن توجه 

شده است. 
صالحی امیری ادامه داد: ویژگی کشتی مردمی بودن آن و 
کشتی مردمی ترین رشته ورزشی ایران است که قهرمانان آن 
از بطن مردم رویش می کنند. کشتی آغازگر افتخار ما در عرصه 

جهانی و آغازگر روح پهلوانی است.
وی اضافه کرد: تجلیل از قهرمانان کشتی تجلیل از مرام پهلوانی 
و اخلاق است. باید از کسانی که از گذشته تاکنون در این 
عرصه بودند، تقدیر کنیم. درباره انتخاب دبیر به عنوان رییس 
فدراسیون کشتی هم ما و هم وزارت ورزش خرسند هستیم 
و  او ثابت کرد که کشتی را می تواند به قله افتخار برساند. باور 
دارم در المپیک توکیو  کشتی پرچم افتخار ما را بالا خواهد برد.

می گویند به خاطر میخی نعلی افتاد، در پی نعل، اسبی افتاد 
و سپس سوار افتاد و به خاطر افتادن سوار، جنگی شکست 
خورد، با شکست در جنگ، مملکتی نابود شد و همه اینها به 

خاطر کسی بود که میخ را خوب نکوبیده بود.+
این جملات، می تواند توصیف بسیار خوبی برای سوءمدیریت 
و ناکارآمدی های پیش آمده در فوتبال ایران باشد، فوتبالی که 
متولیان اصلی آن وزارت ورزش و فدراسیون این رشته هستند 
که مسئولیت صفر تا صد این ننگ تاریخی ورزش کشور را 

عهده دار خواهند بود.
بارها و بارها درخصوص عملکرد بسیار ضعیف جناب سلطانی 
فر، وزیر محترم ورزش و جوانان صحبت کردیم، از نابودی 
آرمان های فرهنگی و ارزشی در فوتبال تا وضعیت اسفناک 
تیم های ملی بزرگسال تا پایه و استقلال و پرسپولیسِ 
نابسامان فعلی گفتیم، اما گوشی شنوا که وجود نداشت 
و  نابودی  از  ای جدید  هیچ، حالا هم متاسفانه صفحه 
ورشکستگی کامل فوتبال کشورمان در دوران گوهربار ریاست 

شخص مسعود سلطانی فر در وزارت ورزش، رو شده است.
خبر کوتاه بود و تلخ، »فوتبال ایران محکوم به پرداخت شش 
میلیون و دویست هزار یورو به مارک ویلموتس شد«، با نرخ 
و ارقام فعلی، چیزی حدود یکصد و هفتاد میلیارد تومان 
ناقابل باید به مربی درجه چندم اروپایی که با شصت و سه 
روز حضور در خاک کشورمان، به افتخار شکست ننگین 
مقابل عراق و بحرینی رسید که حتی از داشتن لیگی درست 

و حسابی هم محروم بودند، پرداخت کنیم.
یعنی به ازای هرگلی که به کامبوج قدرتمند! زدیم ۴۰۰ هزار 
یورو باید به مارک ویلموتس تقدیم کنیم، یا به معنایی دیگر، 
هر بازی که از نعمت ویلموتس بر روی نیمکت تیم ملی 
کشورمان برخوردار بودیم، ۳۸ میلیارد تومان ناقابل باید به 

او بپردازیم.
وزارت ورزش این بار با همکاری فدراسیون پنج ستاره و بدون 
رئیس چند وقت اخیر، گلی کاشتند که باید در تاریخ ورزش 
این مرز و بوم نوشت، اتفاقی که به قیمت ورشکستگی 

فوتبال ایران می شود.
باتوجه به کارنامه درخشان فوتبالمان در دادگاه های بین 
المللی، به هیچ وجه نباید به رای دادگاه cas امیدوار باشیم 
و باید قبول کنیم که رای ویلموتس کم که نمی شود هیچ، 

امکان زیادتر شدن آن هم وجود دارد، با آنکه دو میلیون یورو 
هم از دستمزد مربی باهوش بلژیکی پرداخت کردیم، به جز 
رای فعلی، مبلغ قرارداد دستیاران او راهم باید بدهیم و تقریبا 
چیزی حدود هفت هشت میلیون یورو ناقابل، روی دست 
وزارت ورزش و فدراسیون فوتبال افتاده است، مبلغی که 
جدا از خود فدراسیون فوتبال، وزارت ورزش هم قطعا توانایی 

پرداخت آن را ندارد.
با آن که دوستان وزارت نشین، قصد ندارند خود را مقصر 
اصلی این فاجعه معرفی کنند، اما فدراسیون فوتبال تمام و 
کمال، زیر نظر وزرات ورزش است و هیچ انتصاب یا اتفاقی 
بدون حکم، مهر و تائید وزرات ورزش نه اعتبار دارد و نه اصلا 
انجام می شود، پس چطور شما خود را مقصر این مشکل 
بزرگ نمی دانید؟ فرار رو به جلو را تمام کنید، وزارت ورزش 
و بانی اول آن، متهم ردیف اول پرونده مارک ویلموتس 

هستند.
از فدراسیون فوتبال ایران هم همین قدر بدانید که چند ماهی 
است رئیس ندارد و اساسنامه درخشانمان هم توسط فیفا 
رد شد، فقط هر از گاهی اخبار جذابی چون باخت در پرونده 
مارک ویلموتس از مقر آن ها منتشر می شود، البته در دوران 
ریاست مدیران دائم التکذیب و خندان قبلی هم تفاوت 
چندانی با دوران بدون رئیسی نداشتیم، همان قدر مفتضح و 

ناکارآمدی که هستیم، بودیم.
قطعا فدراسیون فوتبال و عوامل مدیریتی آن مانند مهدی 
تاج، علی کفاشیان، افشین ناظمی، جناب ساکت هم باید 
دوشادوش جناب وزیر پاسخگو قرارداد به مراتب بدتر از 
ترکمنچای بسته شده ای باشند که خودشان مقصر اصلی 

انعقاد آن هستند.
نمی دانم این اتفاق ناگوار را چی بنامم، بی کفایتی، نالایقی یا 
چیز دیگری اما قطعا این مسئله، یک خیانت بزرگ به مردم 
ایران است، با این وضع اقتصادی این مبلغ می تواند روی 
خیلی از درد های مردم کشور عزیزمان مرهم بگذارد اما حالا 
برای شصت روز تفریح مربی هجومی دوستان باید از بیت 
المالی که تک تک مردم شریف ایران در آن سهیم هستند، 

این مبلغ هنگفت پرداخت شود.
درخواستی از قوه محترم قضائیه، مجلس شورای اسلامی و 
سازمان بازرسی کل کشور داریم، با ورود جدی به این معضل، 
خواهان مجازات مقصران و عاملان اصلی این فاجعه تاریخی 
هستیم تا هم درس عبرتی برای دیگر مدیران نامستعد و بی 
کفایت احتمالی بعدی وزارت و فدراسیون باشد و هم قرانی 

از بیت المال خرج این بی مسئولیتی و نادانی بزرگ نشود.
در آخر خسته نباشید و خداقوتی هم به جنابان، سلطانی فر، 
تاج، کفاشیان، ناظمی، ساکت  می گوییم که بازهم برای 
فوتبال ایران تاریخ سازی کردند و نامشان را برای همیشه در 

فوتبال کشورمان به ثبت رساندند.

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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